

《单词百科:customs是什么意思?customs怎么发音?customs的解释和用法》

英语单词customs是什么意思?customs怎么读?customs怎么发音?简答网为您整理了customs的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



customs怎么读

customs的读音:[k st mz]

customs的意思

- 1、n.海关;关税;
- 2、adj.进出口的;

customs的相关词组

- 1、customs union 客户联盟

- 2、customs official 海关人员;
- 3、customs officer 海关人员;关务员;
- 4、customs invoice 海关发票;
- 5、customs inspector 扞手;
- 6、customs inspection 海关检查 , 验关;
- 7、Customs House 海关;
- 8、customs formalities 报关单;
- 9、customs examination 验关;
- 10、customs duty 关税;
- 11、customs declaration form 通关申报表格;
- 12、customs declaration 报关单;
- 13、customs co-operation council 关税合作理事会;
- 14、customs clearance 结关 , 海关放行;报关;
- 15、clearance of customs 清关;
- 16、Central African Customs and Economic Union 中非海关和经济联盟
- 17、manners and customs [法] 风俗习惯;
- 18、customs house 海关;
- 19、social customs 风俗;社会习俗;社会风俗;社会习惯
- 20、customs appraiser [经] 关税评 (鉴) 定人;

customs的近义词

- 1、culture v.培植;
- 2、custom n.风俗;个人习惯;惠顾;

- 3、customs duty 关税;
- 4、duty n.责任;职务, 职责;上班;税;
- 5、impost n.税, 关税;拱端托;拱墩;

customs的双语例句

- 1、They enjoyed exemption from customs duties on goods to be used by themselves.

他们的自用物品获得免除关税.

- 2、In course of time old customs and observances tend to fall into neglect.

随着时间的推移,旧风俗习惯有被忽略的趋势.

- 3、They will campaign for the return of traditional lands and respect for aboriginal rights and customs.

他们会争取讨回世代相传的土地,并要求尊重土著居民的权利和风俗.

- 4、The customs figures show a steady decline in British trade.

关税数字表明英国的贸易一直在走下坡路.

- 5、The customs are looking for such things as drugs or alcohol.

海关人员只查找毒品、酒类这样的东西.

- 6、On the customs declaration, the sender labeled the freight as agricultural machinery.

在报关单上,寄货人将货物列为农用机械.

- 7、Customs vary with the times.

习俗随时代而异.

- 8、The huge clock of the Customs House strikes the hours.

海关的大钟每小时都报时.

- 9、All the customs formalities have been attended to.

一切海关手续都办妥了.

10、A customs union would integrate the economies of these countries.

关税联盟会把这些国家的经济紧密结合在一起.

11、The customs inspector was on the watch for diamond smugglers.

海关检查员正监视着钻石走私的活动.

12、They went through our luggage at the customs.

海关人员仔细检查了我们的行李.

13、The old customs are passing.

旧习俗渐渐消失了.

14、The customs officials turned the man over to the French police.

海关官员把那个人移交给了法国警察.

15、We should instruct the passengers what customs regulations are.

我们应该向乘客说明海关规则是什么.

16、He should declare at customs.

他应该报关.

17、Customs and excise receipts rose 2.5 per cent.

关税及消费税收入提高了2.5%.

18、She has written a book on the manners and customs of the ancient Egyptians.

她写了一本关于古埃及人习俗的书.

以上是简答网为您整理的customs怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于custo

ms的用法、customs的释义

、customs的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/customs>

